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Slachthuizen  -  Schendingen dierenwelzijn

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 218 van 7 januari 2020 gaf de minister in 
bijlage een overzicht van het aantal informatieformulieren dat in 2019 door de Dienst 
Dierenwelzijn van de Vlaamse slachthuizen ontvangen werd. Evenwel werd erop gewezen 
dat “niet alle informatieformulieren gaan over de werking van het slachthuis zelf. Een 
groot deel ervan heeft betrekking op het transport en de toestand van de aangeleverde 
dieren”. Met andere woorden, een groot deel van de klachten gaat over zaken waarop de 
slachthuizen zelf geen vat of schuld aan hebben. Als we verderop de cijfers in het 
antwoord op deelvraag 6 bekijken, blijkt dat van de 32 administratieve boetes die in 
2019 werden uitgeschreven er 23 voor veevervoerders en 9 aan veehouders werden 
gegeven. Amper 3 slachthuizen ontvingen in 2019 een administratieve boete op basis 
van controles door de dienst Dierenwelzijn.

1. Kan de minister een overzicht geven van het aantal informatieformulieren dat in 
2019 door de Dienst Dierenwelzijn van de Vlaamse slachthuizen ontvangen werd, 
maar dan telkens met onderverdeling informatieformulieren met klachten over:
a) vervoerders;
b) veehouders;
c) de slachthuizen zelf.

2. Wat was het aantal informatiefomulieren in de periode 2016-2018? Cijfers graag per 
jaar en daarbinnen per slachthuis onderverdeeld naar vervoerders, veehouders en 
slachthuizen zelf.

3. Werd intussen ook de opleiding voor de nieuw aangeworven controleurs uitgewerkt? 
Zo ja, graag een overzicht van de concrete inhoud ervan.

4. a) Hoeveel controleurs werden in de periode 2016-2019 uiteindelijk aangeworven, 
zowel in absolute aantallen als in voltijdsequivalenten (vte’s)?

b) Hoeveel van die nieuw aangeworven controleurs kwamen er ter vervanging van 
controleurs die de dienst hebben verlaten omwille van pensionering of een 
andere reden?

c) Hoeveel van die nieuw aangeworven controleurs zijn werkelijk bijkomende 
krachten bovenop het bestaande contingent?

d) Hoe is de voltallige bezetting van het aantal controleurs geëvolueerd in de 
periode 2016-2019? Cijfers graag per jaar en zowel absolute aantallen als vte’s.



e) Zijn er voor 2020 nog aanwervingen gepland:

- ter vervanging van controleurs die de dienst zullen verlaten (omwille van 
pensionering);

- van extra controleurs?

f) Wat is de vooropgestelde bezetting van het aantal controleurs voor 2020 in 
absolute aantallen en vte’s?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 366 van 12 februari 2020
van GWENNY DE VROE

1. In 2019 werden uit de Vlaamse slachthuizen 180 informatieformulieren ontvangen 
die betrekking hadden op de geschiktheid voor vervoer. Hierin waren zowel de 
vervoerder als de houder betrokken, aangezien beiden verantwoordelijk kunnen 
worden gehouden voor de toestand van de aangeleverde dieren. Verder waren er 
nog 88 informatieformulieren met specifieke klachten over het transport, en 4 
informatieformulieren met specifieke klachten over de houder. 5 
informatieformulieren betreffen het slachthuis.

2. In bijlage vindt u overzichten van  de informatieformulieren uit 2016, 2017 en 2018.

3. De in de periode 2016-2019 aangeworven controleurs kregen opleidingen over het 
volledige werkterrein van dierenwelzijn, zowel landbouwdieren en gezelschapsdieren 
als proefdieren en exotische dieren. De opleiding omvatte de 
dierenwelzijnsregelgeving en de praktische toepassing ervan (checklisten, te nemen 
maatregelen, opstellen van pv’s, verhoren van betrokkenen, inbeslagname, …).

4. a. In de periode 2016-2019 werden 8 koppen/7,4 VTE aangeworven.

b. Er werden geen controleurs vervangen.

c. De 8 bijkomende controleurs zijn werkelijk bijkomende krachten.

d. 2016: 12 koppen, 11,4 VTE
2017: 20 koppen, 19 VTE
2018: 20 koppen, 19 VTE
2019: 20 koppen, 19 VTE

e. Er zijn geen aanwervingen gepland. Er zijn ook geen pensioneringen gepland.

f. 20 koppen, 18,5 VTE

BIJLAGEN

1. Overzicht informatieformulieren slachthuizen 2016
2. Overzicht informatieformulieren slachthuizen 2017
3. Overzicht informatieformulieren slachthuizen 2018

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9871
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9872
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9873

